
 

                                                    П  Р  О  Т  О  К  О  Л   № 1 

 

                    ОБЩО СЪБРАНИЕ НА РК на КИИП-ПЛОВДИВ 
                                                    17. февруари. 2017 година 

 

Днес, 17.02.2017 година се проведе редовно Общо събрание на Регионална колегия на 

КИИП-Пловдив. 

Председателят на Регионалното ръководство – инж.Емил Бойчев откри събранието 1 час  

след началото на регистрацията.  

  Инж.Бойчев откри събранието като с прискъбие съобщи,че днес ни е напуснал проф.д-р 

инж.Никола Игнатиев учен в областта на стоманобетона и сеизмичното проектиране от световна 

величина,дълбоко уважаван колега и любим преподавател на поколения студенти. 

Инж.Бойчев направи предложение с едноминутно мълчание да се почете паметта на 

починалите колеги : 

          проф.д-р инж.Константин Русев 

          проф.д-р инж.Йордан Милев 

          инж.Кирил Цонков - КСС 

          инж.Ангел Гроздев -ГПГ 

          арх.Милчо Сапунджиев 

          арх.Никола Балджиев 

          арх.Румен Русев 

 

Инж.Бойчев предложи на събранието за Протоколчик – Ангелина Радкова.  

  Предложението бе прието единодушно. 

Водещият на събранието инж.Бойчев представи официалните гости на  

отчетното събрание на КИИП-Пловдив :  

д-р инж.Иван Каралеев - Председател на КИИП 

инж.Саркис Гарабедян-Председател на РНТС по строителство 

Инж.Бойчев оповести, че е получено приветствие на електронната поща от  

инж.Любен Бостанджиев-Председател на Регионална колегия на КИИП-Кърджали.  

По традиция на общото сбърание на колегията по повод навършването на кръгли 

годишнини през 2017 година се връчват поздравителни адреси към колегите.Тази година 

изготвените от ЦО на КИИП поздравителни адреси са изпратени по куриерска фирма Спиди,но 

пратката е  загубена,поздравителните адреси на юбилярите ще бъдат връчени допълнително . 

Инж.Емил Бойчев отправи поздравления към  юбилярите  : 

 

Секция”Конструкции на сгради и съоръжения” 

1.инж. Бистра Георгиева Драгнева – 70 год. 

2.инж. Валентин Григоров Ангелов - 70 год. 

3.инж. Вътка Иванова Тодорова -     70 год. 

4.инж. Добра Георгиева Махова -70 год. 

5.инж. Иван Василев Стойчев -70 год. 

6.инж. Камен Василев Стойчев -70 год. 

7.инж. Снежанка Стефанова Мелетиева-70 год. 

 

Секция”Транспортно строителство и транспортни съоръжения” 

1.инж. Ангел Петров Николов -70 год. 

2.инж. Николай Манов Манов-70 год. 

 

Секция”Водно строителство” 

1.инж. Любка Йорданова Трайкова -75 год. 

2.инж. Павлина Станчева Гогова -70 год. 

 

Секция”Геодезия и приложна геодезия” 

1.инж. Белчо Минчев Георгиев -70 год. 



2.инж. Георги Славов Чемишанов -70 год. 

3.инж. Петко Петков Петков -70 год. 

4.инж. Петра Димитрова Иванова -70 год. 

 

Секция”Минно дело, геология и екология” 

1.инж. Йордан Владев Манев -70 год. 

 

Секция”Електротехника,автоматика и съобщителна техника” 

1.инж. Иван Генов Стаменов -70 год. 

2.инж. Иван Минев Бекяров -70 год. 

3.инж. Лилия Сергиева Младенова -70 год. 

4.инж. Никола Георгиев Колев -75 год. 

5.инж. Николай Григоров Бързев -75 год. 

 

Секция”ОВКХТГ” 

1.инж. Васил Георгиев Найденов -70 год. 

 

Секция”Технологии” 

1.инж. Иван Георгиев Параскевов -70 год. 

 

С пожелание за здраве и още дълги години да бъдат полезни за гр.Пловдив и Република 

България. 

 

От водещия събранието ,инж.Бойчев бе направено предложение  за Комисии в помощ на 

работата на събранието и деловото протичане на избора: 

  

МАНДАТНА КОМИСИЯ  – ПРЕДСЕДАТЕЛ: инж.Радостина Богданова; 

                                                  ЧЛЕНОВЕ:  Екипите за регистрация:  

  Секция КСС           1.инж.Виржиния Янакиева                

                2.инж.Мая Златева 

      3.инж.Магдалена Николова 

  Секция  ТСТС 4.инж.Петко Ботев 

  Секция  ОВКХТ 5.инж.Цветка Калудова 

       Секция  ВС               6.инж.Славка Парашкевова 

  Секция  ГПГ  7.инж.Георги Ганев  

  Секция  МДГЕ          8.инж.Антон Симов 

  Секция  ЕАСТ 9.инж.Магдалена Кожухарова 

     10.инж.Мирослав Михайлов 

Секция  ТЕХ              11.инж.Недка Дражева 

 

КОМИСИЯ ПО ИЗБОРА –  ПРЕДСЕДАТЕЛ:  инж.Галена Горанова 

                     Членове:  1.инж.Минка Петканска-ЕАСТ 

        2.инж.Нейко Нейков-МДГЕ 

        3.инж.Спасимир Панайотов-ВС 

 

КОМИСИЯ ПО ПРЕДЛОЖЕНИЯТА- ПРЕДСЕДАТЕЛ : инж.Ангел Марков 

                            Членове :  1.инж.Емилия Арнаудова 

                                                        2.инж.Румен Хорев 

 

Председателят на събранието подложи на гласуване ан блок предложението за състава на 

Мандатна комисия, Комисия по избора, Комисия по предложенията. 

Предложените комисии се приемат с пълно мнозинство,против – няма,въздържали се – 

няма. 

 

 

 



Думата беше дадена на официалните гости за поздравления: 

д-р инж.Иван Каралеев,Председател на КИИП : Уважаеми колеги, за мен е чест да присъствам на 

вашето Общо събрание.Много е приятно в обкръжението на колеги да споделим помежду си 

проблемите,важните въпроси, на които да се акцентира и обърне внимание .На този форум,който е 

едногодишен и отчита работата на ръководството да посочим това, което считаме , че е необходимо 

да се направи и взаимно да се помогнем,защото ние сме партньори и едно единно цяло.Пожелавам 

успешна и ползотворна работа и една по-хубава и хонорарна година.  

инж.Гарабедян, Председател на РНТС по строителство : Уважаеми колеги, приемете моите 

поздравления по повод на общото Ви годишно събрание и с пожелание за ползотворна работа.Аз 

винаги с радост идвам на вашите събрания виждам много колеги,с които работим,а това също е повод 

да ви каня на общите ни мероприятия,защото ние не сме си скъсали пъпната връв,работим съвместно 

РНТС и КИИП.Най-значимото мероприятие,което планираме да проведем през м.ноември е на 

тема:”Устойчиво строителство, устойчиво развитие”,а нашия град има нужда от такова 

строителство,за да се развива.Ще бъда щастлив,ако ваши млади колеги се отзоват да участват с 

доклади в тази конференция.Пожелавам Ви приятна работа. 

 

Инж.Бойчев даде думата на инж.Радостина Богданова-Председател на Мандатната комисия. 

Председателят на Мандатната комисия, инж.Радостина Богданова докладва, че от началото на 

регистрацията не са регистрирани 50+1 членове,затова регистрацията е продължила до 13.00 

часа.Към 13.00 часа са регистрирани  90 от общо 1030 членове на КИИП-Пловдив.Съгласно 

правилата приети в Устава на КИИП е изчакано 1(един) час след обявения начален час за Общото 

събрание. 

Общото събрание на КИИП-Пловдив може да пристъпи към работа в условията  на  падащ 

кворум.  

  

 Инж.Бойчев предложи за приемане от Общото събрание на КИИП-Пловдив,следния 

         ДНЕВЕН РЕД: 

       1.Отчет за дейността на Регионалното ръководство за 2016 г. 

    2.Отчет на Контролния съвет за 2016 г. 

          3.Отчет за изпълнение на бюджет за 2016 г. 

   3.Приемане на проекто-бюджет за 2017 г. 

       4.Избор на делегати за Общо събрание на КИИП-2017 г. 

      5.Разни 

Не бяха направени други предложения. 

Дневният ред се гласува и прие единодушно от всички присъстващи в залата. 

 

По първа точка от дневния ред докладва  

инж.Емил Бойчев,Председател на КИИП-Пловдив : Уважаеми колеги,при регистрацията за 

събранието под формата на книжка отчет Ви е предоставен систематизиран материал, в който са 

включени общи отчетни данни и информация като състав на регионалното ръководство, възрастов 

състав,посочени са дейностите на ръководството - административната дейност по разглеждане и 

одобряване на документи,организационната дейност,информационна дейност,регистрационна 

дейност,експертна дейност,както и програмата за квалификационна и дискусионна дейност. 

Аз бих искал да насоча вниманието Ви към няколко пункта,които регионалното ръководство 

съвместно с централното ръководство успяхме да реализираме през изминалата година. 

1.Участие на експерти представители на КИИП в експертните съвети на 

общините,съгласно изменение и допълнение на ЗУТ .След проведена кореспонденция с 

общинската администрация в пловдивска област, беше поставен въпроса пожелание кои колеги от 

експертния състав биха се включили на доброволни начала да участват в заседанията на ЕСУТ и 

РЕСУТ.За съжаление не е финансово регламентирана тази дейност, общините имат право да 

залагат в бюджета си такива средства,но към момента участието на наши експерти е на 

доброволни начала. Централното ръководство изготви проекто – инструкция с предложение 

КИИП да заплаща на експертите,от името на пловдивската колегия съм изразил мнение, че КИИП  

не е справедливо и не трябва да субсидира общините. 

2.Участие в ЕСУТ на наш представител за разглеждане на проект “Укрепване и 

социализация на речното корито на р. Марица от пътен възел на околовръстен път запад до 



изградения шлюз в източния край на гр. Пловдив”.Изказвам благодарност към инж.Кърнолски за 

участието му в ЕСУТ и изготвения отчет към регионалното ръководство.  

3.По искане на професионална секция „ТСТС” са подадени заявления за достъп до 

обществена информация за проекти,които Община Пловдив е одобрила .Определен екип е провел 

преглед на наличната документация и е изготвил становище. 

4.КИИП-Пловдив оказва съдействие на съда за вещи лица по допуснати съдебно-

технически експертизи. 

5.По искане от страна на Община Ямбол  е свикана техническа експертна комисия по 

отношение на закриване и откриване на депо за невредни отпадъци . 

6.Сериозно отношение и реакция по повод писмо на Камара на строителите в България 

(КСБ) към МРРБ за нова диференцираност на проектантските бюра,в зависимост от вида на 

проектираните от тях обекти. В писмото инженерите бяха наречени „гаражни” проектанти ,които 

създават некачествени проекти,с предложение да се регламентират проектантски организации по 

аналогия със строителните фирми .Централния офис на КИИП изготви мотивиран отговор на това 

искане за намеса в работата на Камарата,защитавайки позицията за недопускане на подобни 

изменения в нормативната уредба,които биха довели до отрицателни последици в 

инвестиционния процес. 

7.Проблемите по опожаряването на тютюневите складове в град Пловдив,изказвам 

благодарност на инж.Джевизов-представител на КИИП в Комисията по експертна помощ за 

оценяване на нанесените поражения и предписване на неотложни мерки за укрепване.Специална 

благодарност към Централния офис, че успя да защити позициите на организацията пред 

общинската администрация в град Пловдив за оказване на безвъзмездна проектна помощ по 

отношение на изпълнение на проекти за укрепване на фасадите на тютюневите складове. 

8.През м.октомври след доста дебати на регионално и национално ниво се стигна до 

стопиране на предложението за промяна на ЗУТ за прекатегоризация т.е свиване на 1,2,3 в 1 

категория на инвестиционните проекти ,с еднакви изисквания по отношение на оценката на 

съответствие,строителния надзор,въвеждането в експлоатация.С цел омаловажаване на ролята на 

техническия контрол (ТК) в направеното предложение за изменение на ЗУТ се предвиждаше 

лицата,упражняващи ТК по част конструктивна да станат част от екипа на консултантските 

фирми.След проведена съвместна среща с УАСГ беше внесен нов проекто-закон,но не в този 

вид.Това се случи благодарение на инж.Каралеев,инж.Методи Андреев и инж.Димитър 

Куманов,които в комисията на Народното събрание успяха да прокарат текстове,които да не 

бъдат в ущърб на колегията за напред. 

9.Становище от МРРБ по отношение на чл.230, ал.3 и ал.4 от ЗУТ,отнасящи се до 

възможността колеги,които са на общинска служба да работят извън периметъра на съответната 

община и казуса за служебното проектиране на общинските служители.Оказва се,че излизат от 

някои общини вкл.пловдивска област, проекти на много ниско ниво, зададени като служебно 

проектиране.Беше изготвено тълкувание от юриста на Камарата,което гласи, че проектирането е 

възможно за обекти,които не са предмет на обществена поръчка.В становището на адв.Даскалова 

се обръща внимание на пропуск в закона,че за лицата с ОПП не е налице забрана да проектират и 

в  собствената си община.В официалното становище на МРРБ ,подписано от Зам.министър 

Нанков се казва,че ограничението важи и за колегите с ОПП,за да не се допусне конфликт на 

интереси.В крайна сметка се оказва,че служебното проектиране в този си некачествен вид не 

може да бъде преодоляно и контролирано . 

10.Предложение за изменение и допълнение на ЗКАИИП,във връзка със зачестилите 

случаи  на наличие на разнородни дипломи е направено предложение,което е в ход в чл.7,ал.1 

след думата „магистър” да се добави ,„които са придобили образователно-квалификационна 

степен „бакалавър” от същото професионално направление ”. 

Чл.7,ал.2,която касае лицата,които са завършили степен „бакалавър”,без наличие на магистърска 

диплома,  могат да придобият „само” ОПП,която подобрява текста. 

11.По инициатива на ЦО беше създаден Клуб на младите проектанти до 35 години,нашия 

представител,които участва в проведената среща на национално ниво е инж.Мариян Пирпиров. 

В резултат на тази среща е създадена фейсбук група,където свободно да се дискутират 

професионални проблеми и актуални въпроси. 

12.Пълно съдействие на Дирекция”Местни данъци и такси” безвъзмездна помощ по 

отношение определяне на категорията на сградите. 



Изказвания по отчета на регионалното ръководство : 

инж.Елка Милева, ЕАСТ :В предложенията за изменение на ЗКАИИП предвиден ли е текст за 

отнемане на проектантска правоспособност на тези лица с различни дипломи за „бакалавър” и 

„магистър” ? 

инж.Георги Джурков,ТЕХ : Какви ще са последствията при отнемане на проектантската 

правоспособност?Какво ще се случи с проектите,които са изготвени от съответния проектант? 

инж.Чавдар Косев, ГПГ:Колеги,не сме оторизирани да взимаме такива решения,не сме 

институция, която има правомощията да определя степените на „бакалавър” и „магистър” има 

МОН,висши учебни заведения,които са овластени да правят това.Искам да предложа на 

специална дискусия да разгледаме въпроса за Община Пловдив,това е единствената община,която 

е осакътена няма интелектуален потенциал ,задъхва се и няма условия за просперитет. 

инж.Никола Цветков,ОВК : Искам само да поясня по отношение на проектантската 

правоспособност (ППП и ОПП),КИИП е организацията,която оправомощава лицата ,тъй като 

инженер-проектант е регулирана професия и  в тази връзка в правомощията на камарата е да 

откаже вписването в регистрите със съответните мотиви. 

инж.Марин Младенов,ЕАСТ:Колеги,във връзка със заплащането на нашите експерти в 

общинските съвети в ЗУТ е записано, че общините имат право да предвиждат средства в бюджета 

си,предлагам да предприемем  конкретно действие и общините да предвидят такива средства.Това 

може да се случи по места или на централно ниво. 

Присъединявам се към становището на инж.Бойчев,че не бива нашите хора да участват 

безвъзмездно,изключвам случаите на бедствия и неотложна помощ.  

Служебното проектиране на общините,не можем да го спрем, записано е и може да се прави,но би 

следвало да предприемем действия срещу по-нататъшното безконтролно одобряване на проектите 

и строителство.Настоятелно да заявим нашето становище при служебно проектиране 

задължително надзор по време на строителството и то по пътя на обявяване на обществена 

поръчка. 

По отношение на изказването инж.Милева,за отнемане на проектантската правоспособност при 

различни бакалавърска и магистърска специалност,трябва да се има предвид,че когато се 

предвиди въздействие със стара дата се възприема като наказателна мярка.С какво е виновен 

човека и как ще го лишим при условие,че към момента на кандидатстването е отговорял на 

условията?Предлагам  да не се иска въздействие със стара дата. 

Предложение към регионалното и национално ръководство максимално да даваме изява и 

публичност на това какво се прави, да се публикуват протоколи от заседанията на регионалното 

ръководство, експертни оценки.Състоянието,което виждаме сега по-малко от 10 % липса на 

интерес към дейността на Камарата. 

инж.Николай Николов,КСС:Колеги, слушах изказванията с риск да ме намразят някои колеги 

не са наясно със законовите изисквания ,до сега аз не съм чул освен за геодезията да е регулирана 

професия.Това означава,че при обучението няма „бакалавър”това важи за специалностите 

медицина,архитектура,геодезия, право само тогава ще го решим въпроса.Ще дам пример за 

обратния случай инж.Кисьов от Стара Загора не му дадоха технически контрол по част 

конструктивна, защото е завършил специалност”Транспортно строителство”,а този човек е 

работил цял живот в завода за строителни конструкции,където са направени най-сериозните 

напрегнати конструкции в тази държава,един от най-големите специалисти по напрагнат 

стоманобетон ,което е парадоксално.Дипломата не прави инженера проектант,проектант се става 

с практика и дали ти е целунал господ рапидографа. 

 инж.Емил Бойчев,Председател на КИИП-Пловдив: Правени са компромиси,даван е 

технически контрол на заслужили колеги,но да не влизаме в тази тема тя е доста тясна и касае 

малка част от присъстващите.  

инж.Стефан Гешанов,ОВКХТГ Никой не успорва ролята на технически контрол в секция 

КСС,но говорили сме си че до 90-та година всяка една специалност имаше институция 

КТК,мисли ли се в тази посока? 

инж.Емил Бойчев,Председател на КИИП-Пловдив : Преди всички специалности и архитектите 

имаха КТК,съществуваше отдел КТК във всяка една проектантска организация ,за съжаление сега 

го няма,има надзорни фирми,да се въведе технически контрол по всички специалности е въпрос 

на законодателни промени. В законопроекта,който успяхме да стопираме,беше подготвено  

техническия контрол да мине към надзорната фирма,даже застрахователите се бяха подготвили и 



не издаваха застраховки за 1 и 2 категория обекти,само от 3 категория надолу правеха 

застраховки на физически лица,затова приветствам централното ръководство,затова че успяха да 

предотвратят тези промени. 

инж.Серафим Александров,ВС:Има доста въпроси ,които се повдигат за промяна на ЗКАИИП, 

правени са многократно опити да се актуализира закона .Налице са доста нарушения на 

авторското право,но за съжаление няма  наказуемост. Предстоят избори към народните 

представители трябва да поставяме въпросите,които ни вълнуват и искаме да се променят . д-р 

инж.Иван Каралеев,Председател на КИИП:Ще взема отношение по поставените въпроси с 

удоволствие идвам в тази колегия, независимо че днес сте малко присъстващите.Това е една от 

най-активно работещите и съдействащите регионални колегии, ние сме партньори и работим 

активно с инж.Бойчев,инж.Младенов,инж. Александров,РК  Пловдив е дала много представители 

които работят на национално ниво : Председателя на НПС” ТСТС” инж.Парлъкова,инж.Цветков 

като заместник председател на КИИП в предишния мандат,инж.Попов-председател на 

НПС”КСС”,инж.Марин Младенов като главен секретар,инж.Делева,която оглави клуба на 

младите проектанти .КИИП –Пловдив е дала изключително много ,има приемственост и много 

разчитаме на тази двустранна,тандемна връзка . 

Отношенията със сродните организации с Камара на строителите(КСБ) и малко странното 

отношение към нас,инж.Бойчев спомена за определението”гаражни” проектанти.От Камара на 

архитектите (КАБ) сега излиза едно предложение,което втори път разпратихме,където се поставя 

въпросът за изменение на названието на ЗКАИИП,да се преименува на Закон за Камара на 

проектантите,което по моя преценка е,че има интереси да ни причислят към големите строителни 

фирми,което кореспондира със предложението на КСБ.Друго предложение на КАБ е да отпадне 

ОПП,въобще има действия и различни интереси в нашия бранш.Много бих искал да се даде 

становище по изказванията на Председателя на КАБ в интервюто от 06.02, където се посочва, че 

разрешение за строеж може да се издава само въз основа на това дали обекта се побира в 

границите на урегулиран поземлен имот и кой го интересуват жичките,водопровода ,странно е 

това обезмисля се нашата роля,нали този обект има конструкция,костна система ,нали трябва да 

се изпълни този проект да се свърже със жичките,водопровода, канализация,вентилация,това са 

много силни удари срещу нас. 

Предложенията за изменение и допълнение на ЗУТ представлява една градация на нещата , 

обединяването на трите категории,води до приравняване на изискванията за електроцентрала се 

изравняват с изискванията за една жилищна сграда. Много съм благодарен на инж.Бойчев,че 

помогна с контактите си с народния представител инж.Методи Андреев ,който оказа реално 

съдействие нашите предложенията за изменение на ЗУТ. 

Въпросът за техническия контрол по всички специалности-многократно е поставян този 

въпрос,но по най-различни причини това не е приемано. 

Колега Николов,за техническия контрол на пътния инженер ,не съм запознат с конкретния 

случай, но по процедурата по заварено положение нямаше проблем да бъдат оправомощени 

инженери с доказан професионален стаж. 

Инженер-проектант е регулирана професия и огромната отговорност,която пада върху нас 

не изчезва,не забравяйте,че подписът остава вечен,мастилото не гние. 

Създадена е фейсбук страница „Клуб на младите проектанти и приятели” със свободен 

достъп, необходима е тази връзка. 

По повод трагичния случай в тунел „Ечемишка” от телевизията се обърнаха към нас да 

посочим основни нормативни изисквания,практически почти не пожела да застне пред 

камерата,никой не желаеше да каже нещо.Необходимо е да се  дават мнения,становища,да се 

участва,за да има максимална публичност. 

Материали поставяме на централния сайт, протоколите от УС се качват , кореспонденция с 

държавните институции ,материалите са общо достъпни,но за жалост има малка посещаемост. 

Благодаря за вниманието. 

 

По втора точка от дневния ред инж.Бойчев даде думата на инж.Любомир Янакиев-

Председател на Контролния съвет, за да представи доклада на Контролния съвет. 

Инж.Янакиев: ОТЧЕТ ЗА ДЕЙНОСТТА НА КОНТРОЛНИЯ СЪВЕТ  2016 г. 

 През отчетния период 01.01.2016 г. до 31.12.2016 г., Контролният съвет при КИИП РК-

Пловдив изпълняваше следните дейности според Устава на КИИП: 



1. Осъществяваше  постоянен контрол върху законосъобразността на взети решения по 

дейността на Регионалната колегия и съответствието им с Устава на КИИП, като членовете на 

КС вземаха участие в заседанията на ръководството на регионалната колегия и изказваха 

становището си по разглежданите въпроси. Това подпомагаше вземането на съгласувани 

решения по дейността или по възникнали проблеми.   

2. Извършваше  контрол по целесъобразността на извършваните разходи съобразно взети 

решения от Общото събрание на колегията и на заседания на Ръководството. За отчетния период 

не са констатирани нарушения и не са допуснати документално необосновани разходи. Това се 

потвърждава и от справката на фирма СК “ПРЕЦИЗ”- София от дата 31.01.2017 г. 

3. Провеждаше  проверки по водене на  административната дейност в офиса, а именно:  

поддържане на регистрите на членовете на колегията, водене на протоколите от заседания на 

ръководството и архива, спазване на изискванията за работа с личните данни.На дата 30.12.2016 

г. от Контролния съвет (КС) на КИИП - Пловдив беше извършена проверка  на касовата 

наличност и проверка на дълготрайните и малотрайните активи във връзка с амортизационните 

срокове . За отчетния период не са установени пропуски или нарушения, което се потвърждава 

от справките на фирма СК “ПРЕЦИЗ”- София от дата 31.01.2017 г. 

4. Дейност по разглеждане постъпили жалби заедно с Регионалното ръководство и 

отнасянето им към УС на КИИП,Контролен съвет или Комисията по дисциплинарно 

производство. За отчетния период през 2016 г. бяха входирани 4 възражения за преразглеждане 

на отказите за вписване в регистрите на КИИП ,които са препратени по компетентност за 

разглеждане съответно до Контролния съвет на КИИП.  

           За изминалия период за 2016 година се отчитат следните показатели: 

 Приходи от основна (обичайна)дейност за отчетния период : 

Планирани –   128 190 лв. 

Изпълнени  -   138 774 лв. 

Може да се отбележи висока събираемост на членския внос за 2017 г. – 1020 редовно 

отчетени членове на Регионална колегия – Пловдив към 21.12.2016 г. 

Общо 9 (девет) членове са внесли членския си внос до 31.12.2016 г.,за което получават 

без допълнителни санкции удостоверенията си за проектантска правоспособност за новата 

календарна година, като те не се включват в броя на членовете за определеяне на делегати на 

Общото събрание на КИИП,не могат да бъдат избирани за такива и получават  удостоверенията 

си за проектантска правоспособност след 31.01. на текущата година. 

        Общо 28 членове на РК-Пловдив не са внесли членски внос за 2016 г. 

Те се уведомяват писмено за започване на дисциплинарна процедура за нарушение на Устава на 

КИИП. 

Документирането на членския внос е изрядно – издадени са фактури на физическите лица 

членове на Камарата. Плащането на членския внос по силата на вътрешните инструкции в КИИП 

става само по банков път.  

 Разходи 

По този раздел Контролния съвет  установи: 

Регулярно се превеждат отчисленията към Централно управление,в размер 25 % от 

приходите на Регионалната колегия, съгласно Заповед №К-057/18.06.2008 г. и 10 % от приходите 

,съгласно решението на Общото събрание на КИИП.  

Ежемесечно се превеждат и дължимите осигуровки, които са за сметка на Регионалната 

колегия. В перо „Осигурителни вноски” са включени  дължимите към АО (Административния 

офис), гр.София средства по изплащането на осигурителни и здравни вноски на служителите в 

офиса. 

На дата 14.07.2016 г.по сметката на ЦО КИИП-София са преведени 26 % ДДС задължение 

от покупката на пловдивския офис в размер на 18 508.83 лв.,съгласно приетия 3(три) годишен 

погасителен план. 

За 2016 г. разходите са в рамките на бюджета, при Планирани общо разходи от основна 

дейност- 109 650 лв. са изпълнени общо 74 695.83 лв.. Документално необосновани разходи 

няма. 

Първичните счетоводни документи се изготвят  и предават в СК ”ПРЕЦИЗ” съгласно 

установените срокове и ред. 



Контролният съвет на КИИП-Пловдив е съставил протокол за наличните парични 

средства в касата към 30.12.2016 г. Те са в размер на 4,71 лв. 

Касовата книга като формат и попълване е според установения в КИИП ред и действащото 

законодателство. 

Налични в разплащателна сметка към 31.12.2016  г.  -  233 906,73 лв.  

 

Контролният съвет счита, че през 2016 г. ръководството на Регионална колегия - 

Пловдив е изпълнявало добре функциите си и предлага на Общото събрание да го освободи 

от отговорност. 

 

Водещият предложи да се гласува приемане на  двата отчета и снемане на 

отговорността от Регионалното ръководство.  
Гласували: 91 - „ЗА”,против-няма,въздържали се-няма. 

 

РЕШЕНИЕ : Приемат се Доклада на регионалното ръководство за 2016 г. ; Доклада на 

Контролния съвет за 2016 г. и снемане на отговорността от Регионалното ръководство за 

отчетния период. 

 

По точка трета и точка четвърта от дневния ред  - бяха разгледани финансов отчет на 

бюджета за 2016 г. и проекто-бюджет за 2017 г. на РК на КИИП – Пловдив.  

Инж.Емил Бойчев,Председател РК-Пловдив: Колеги,разполагате с финансовия отчет на 

бюджета за 2016 г.(на синия лист с двете колони) с действително извършените разходи,изготвен 

от счетоводна къща „Прециз”.Новият бюджет е подобен на стария имаме отрицателен общ 

резултат ,което означава ,че ще ползваме от събраните натрупани наличности от предходните 

години. 

Инж.Бойчев даде думата за дебат по финасовия отчет за 2016 г. и проекта за бюджет 2017 г. 

Няма въпроси. 

Инж.Бойчев подложи на гласуване финансовия отчет за 2016 г. и проекта за бюджет за 2017 г.на 

Регионална колегия – Пловдив. 

Гласували:  91- ЗА,против-няма,въздържали се-няма. 

 

РЕШЕНИЕ : Приемат се с пълно мнозинство финансовия отчет на бюджета за 2016 г. и 

проекта за бюджет за 2017 г. на Регионална колегия на КИИП-Пловдив. 

 

         По точка пета от дневния ред да направи предложенията от секциите за делегати 

инж.Бойчев даде думата на инж.Галена Горанова в качеството на Председател на комисия по 

избора. 

инж.Галена Горанова,Председател на комисията по избора :На проведените общи събрания 

на регионалните професионални секции ,състояли се в периода 16-30.януари.2017 г. на база 

квота 1:30 се избраха общо 34 (тридесет  и четири) делегати.  

Членовете на УС на КИИП са делегатите по право за Общото събрание на КИИП и са 

извън квотата на делегатите по избор,общо 4 (четири) делегати. 

           Комисията по избора предлага да се гласува en blok списъка на избраните 38 (тридесет и 

осем) делегати по секции,както следва: 

 

Секция “Конструкции на сгради и съоръжения”: 

1.инж. Пламен Розенов Попов-по право-р.№02544 

2.инж.Емил Михайлов Бойчев-по право-р.№ 02555 

1.инж.Радостина Неделчева Богданова- рег.№ 02607 

2.инж.Мариян Стоянов Пирпиров- рег.№11163 

3.инж.Даниела Стоичкова Коева- рег.№02504 

4.инж.Атанас Ангелов Тодоров- рег.№02840 

5.инж.Кремена Пейкова Манова- рег.№02533 

6.инж.Гергана Митева Николова- рег.№02604 

7.инж.Мария Неделчева Чанкова- рег.№02552 

8.инж.Виржиния Тодорова Янакиева- рег.№07212 



9.инж.Атанас Николов Тодоров- рег.№02751 

10.инж.Николай Василев Николов рег.№02973 

 

Секция “Транспортно строителство  и транспортни съоръжения” : 

 1.инж.Надежда Стефанова Парлъкова – рег.№02880 – по право 
 2.инж.Гергана Иванова Кривошапкова-рег.№ 02623 

  3.инж.Борислав Кузманов Марков-рег.№07166 

 

Секция “Водно строителство”: 

1.инж.Серафим Янкулов Александров - по право – рег.№ 02850 

1.инж.Ангел Николов Марков- рег.№00006   

2.инж.Димитрина Серафимова Александрова- рег.№07149 

3.инж.Славка Георгиева Парашкевова- рег.№11075 

4.инж.Спасимир Николов Панайотов - рег.№02981 

5.инж.Ивалина Благоева Панайотова - рег.№02982 

Секция “Геодезия и приложна геодезия ” 

1.инж.Иван Василев Запрянов – рег.№ 11227 

2.инж.Йордан Георгиев Чукалов – рег.№02856  

3.инж.Димитър Генчев Арнаудов – рег.№ 02771 

4.инж.Бела Белчева Георгиева-рег.07289 

 

Секция “Минно дело,геология и екология” 

1.инж.Емилия Иванова Арнаудова – рег.№ 02653 

    

Секция “Електротехника,автоматика и съобщителна техника” 

1.инж.Марин Кирилов Младенов– рег.№ 02666 

2.инж.Елка Милева Милева- рег.№ 02676 

3.инж.Димитър Михайлов Цоцомански – рег.№ 02675 

4.инж.Николай Петков Хасковлиев – рег.№ 11188 

5.инж.Мирослав Петров Михайлов – рег.№ 11045 

6.инж.Костадин Рангелов Мишев – рег.№ 11099 

7.инж.Минка Стефанова Петканска – рег.№ 02782 

Секция “Отопление,вентилация и климатизация,хладилна техника,топло- и 

газоснабдяване” 

1. инж.Никола Атанасов Цветков - рег.№02689 

2. инж.Кольо Атанасов Гергински  - рег.№02700   

3. инж.Марияна Стефанова Попова-Ламбрева - рег.№02908 

Секция “Технологии” 

1.инж.Румен Георгиев Хорев – рег.№ 02720 

2.инж.Недка Ганчева Дражева – рег.№ 02718  

 

Предложението се прие с пълно мнозинство. 

 

Така предложените 38(тридесет и осем) членове от РК-Пловдив ще представляват като делегати 

Пловдивската регионална колегия на ОС на КИИП,което ще се проведе на 02.април.2017  г. в 

град София. 

 

 

 

 

 

 



Инж.Бойчев даде думата на инж.Ангел Марков –Председател на Комисия по предложенията . 

В Комисия по предложенията са постъпили 2 (две) предложения: 

 

1.Предложение от Регионалното ръководство(РР) на КИИП-Пловдив  

На свое заседание РР реши да предложи  кандидатурата на инж.Славка Георгиева Парашкевова 

за член на Комисията по дисциплинарно производство. 

Други предложения от залата - няма . 

Инж.Парашкевова направи кратко представяне пред аудиторията :От 12 години се занимавам с 

инвестиционно проектиране,завършила съм специалност „Хидростроителство”,през последните 

години съм участвала като делегат в ОС на КИИП. 

Гласували : 91 – ЗА,против – няма,въздържали се – няма. 

 

РЕШЕНИЕ :Приема се кандидатурата на инж.Славка Георгиева Парашкевова за член на 

Комисията по дисциплинарно производство да бъде издигната пред Общото събрание на 

КИИП. 

 

2.Предложение от инж.Радостина Богданова-Председател на секция „КСС” : 

В Централния офис на КИИП да се назначи лице ,което да следи обществените поръчки и 

поканите по чл.8а от ЗОП и да ги обжалва в Комисията за защита на конкуренцията(КЗК) от 

името на КИИП на фаза обявление,когато условията не отговорят на законовите 

изисквания(напр.лимитни стойности под минималните цени по наредбата; нереалистични 

лимитни срокове; условия за изпълнение със заплащане след евентуално финансиране; 

дискриминационни изисквания спряма членовете на КИИП).Налице са подобни обжалвания от 

КАБ ,които са спечелени пред КЗК и поръчките са прекратени. 

Инж.Младенов подчерта,че е необходима бърза и навременна реакция ,защото срокът за 

обжалване е 10 дни. 

Гласували : 91- ЗА,против-няма,въздържали се - няма .Приема се. 

 

РЕШЕНИЕ :ОС на КИИП-Пловдив приема предложението в Централния офис на КИИП 

да бъде назначено лице, чийто ангажименти да бъдат да следи ежедневно обявленията на 

обществените поръчки в сферата на инвестиционното проектиране и да ги обжалва в 

Комисията за защита на конкуренцията(КЗК) от името на КИИП на фаза обявление,когато 

условията не отговорят на законовите изисквания 

(напр.лимитни стойности под себестойността,съгласно приетата Методика за определяне на 

възнагражденията за предоставяне на проектантски услуги от инженерите в устройственото 

планиране и инвестиционното проектиране ; нереалистични лимитни срокове; условия за 

изпълнение със заплащане след евентуално финансиране; дискриминационни изисквания спрямо 

членовете на КИИП) 

 

В точка РАЗНИ: 

Изказвания : 

д-р инж.Каралеев,Председател на КИИП :Колеги,към ЦО на КИИП функционира център за 

медиация,който има за цел при въникнали спорове да се избегнат съдебните процедури да се 

решават чрез посредничеството на тези колеги,разликата между съда и центъра да се сближат 

мненията и да се стигне до добър резултат. 

инж. Попангелова,ТЕХ : Как КИИП може да съдейства ,за да си получим хонорарите ? 

д-р инж.Каралеев,Председател на КИИП :За договори,които са регистрирани в Камарата 

съдействието е практически безвъзмездно.Необходимо е да е налице регистриран договор и да 

има приемо-предавателни протоколи. 

инж.Николов,КСС : Имам едно предложение за сайта да се направи функционално решение за 

по-лесно намиране на съответните проектанти ,да е удобно и бързо да се направи проверка на 

правоспособните проектанти. 

д-р инж.Каралеев,Председател на КИИП :подготвя се нов сайт и са предвидени редица 

нововъведения,повече от име и рег.№ не могат да се дадат ,тъй като са лични данни. 

инж.Младенов,ЕАСТ: В електронния регистър да фигурира ,освен другите данни и 

регионалната колегия , в която лицето членува. 




